
 
 

Protokoll fört vid Bowlingklubben BK Flammans medlemsmöte 

den 15 augusti 2017, klockan 18.15 i damernas omklädesrum 

 
Närvarande 
Mia, Kattis, Ulrika, Camilla, Lisen, Anna T, Airi, Mairi (hennes tolk Evelina), Rose-Marie, 

Anna B, Carina, Kristina, Gunnel, Carina B, Annsi samt Eva Kattem. Eva vill gärna bli 

medlem i Flamman.   

 

 

1. Öppnande av mötet 

Carina B hälsade alla välkomna till mötet.  

 

2. Formalia 
Carina valdes till mötesordförande och justerare av protokollet, och Annsi till 

mötessekreterare. Carina gick igenom dagordningen, tog upp övriga frågor. Något som  

Anna T och Lisen hade. Därpå godkändes den. 

 

3. Vår verksamhet (seriespel, tävlingar, datum, aktiviteter, lotter mm). 
 

* Seriespel 

Seriespelet närmar sig och Rose-Marie och Mia kommer att ta ut lagen. 

B-laget kostar 225 per match och spelare medan A-laget fortsätter att kosta 200 per match och 

spelare. Inkomster från lotterier betalar mellanskillnaden i kostnad för spelet.  
 

* Tävlingar 

Träningsmatcher i Fyrishallen den 27 augusti mot Cobbers 14.40  och Pegasus 16.20.  

Rose-Marie har satt upp laguttagningar på vår anslagstavla. 

 

Camilla tog upp frågan runt KM. Hur ska vi lägga upp delarna? Det finns en tävling i 

Norrköping nu i höst, ska vi spela där? eller ska de som vill åka och spela den tävlingen. 

På Upplands Bowlingförbunds årsmöte informerade Bertil om att man kan söka bidrag till 

damklubbar för div aktiviteter. Det kanske är en bra ide till Norrköping? 

Tidigare har vi spelat KM hemma på hösten och borta på våren. 

Vi har tid på oss att planera och tar upp KM på nästa möte i sep. 

 

Flamman Cup spelar vi hemma på våren oftast i samband med årsmötet. Vi får i god tid se 

över tider i hallen. 

 
 

* Datum. 

Medlemsmöten bokades till 5/9 och 3/10 och 7/11 och 5/12. Samtliga i omklädesrummet i 

Fyrishallen klockan 18.15. 

 

Julfesten bokades till den 9 december i Rosa Stugan. Mer information om detta följer.  

 

Surströmming hos Mia och Tony blir den 30 september. Inbjudan sitter på vår anslagstavla. 

 
 



* Aktiviteter 
Kommande aktivitet är Ålandsresan den 18-20 augusti.  
 

* Lotter/häften 

Mia har beställt 80 klubbhäften som vi ska ta minst 2 häften var av.  

 

4. UK har ordet 
* Rose-Marie och Mia kommer att ta ut lagen. Lista på samtliga lag finns uppsatt på vår tavla 

där vi kan meddela om vi inte kan spela =X eller helst inte vill spela =/.  

Eventuella synpunkter på laguttagningar måste alltid ske endast med Rose-Marie eller Mia. 

De kan ha information som ingen annan har vetskap om. 

 

5 Ekonomi 
* Vår kassör Anna B meddelade att ekonomin är god och att alla sköter sina inbetalningar.  

Vi har bokat 6 banor på träningen. Vi tränar numera en timma mellan 19.00 – 20.00.  

Anna har delat ut information om avgifter för spelåret 2017-2018.  

 

6. Hemsida 
* Carina S sköter hemsidan utmärkt.  

 

7. Övriga frågor 

* Anna B har ordnat sponsring av tröjorna inför nästa säsong. Mötet beslutade att  

Anna B och Rose-Marie fick uppdraget att ansvara för tröjornas färdigställande.  

 

* Anna T tog upp Gotlandsresan som förra året blev hysteriskt stressig.  

Detta år spelar vi före 1 november vilket gör att vi kan åka dagtid på lördagen, spela 

dubbelmatchen på söndagen.  

 

* Lisen ifrågasatte om vi ska spela match i Söderhamn vid två olika tillfällen. Svaret är ja, vi 

möter alla lag tre gånger. Vi är 6 lag i serien och har bara 15 matcher i A-laget under 

säsongen. B-laget spelar i Stockholmsserien och har 22 matcher. 

 

* Camilla har förslag på en föreläsning om prestationer på ca 1 timme. Den kostar inget men 

vi måste bestämma när.  

 

* Åland Carina informerade att vi ska ses den 18 augusti klockan 12.00 på Österplan för 

avfärd senaste klockan 12.15. Vi ska ha legitimation och bestick med. Kör gör Mia, Camilla, 

Rosis och Annsi. 

 

 

8. NÄSTA MÖTE 
 

*Nästa möte 5 september i omklädesrummet klockan 18.15. 
 

 

9. Avslutning 

* Mötet avslutades klockan 18.50. 
 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

………………………………………………. ………………………………………. 

Annsofi Holst mötessekreterare  Carina Bergström mötesordförande 


